
Referat af Bestyrelsesmøde i Ejerlauget Slettebjerget 21-66

Tirsdag den 23-02-2021

Til Stede: Aske Heldbjerg Drabe (AHD), Jette Pind Kristensen (JPK), Torben Hansen 
(TH), Torben Strunge Pedersen (TSP)

Afbud: Lotte Hammerich (LH)

Tovholder Emne

TSP
Generalforsamling 
Uden en tilstrækkelig lempelse af forsamlingsforbuddet udskydes den 
ordinære generalforsamling. En udskydelse vil blive meddelt beboerne.

Indkaldelse vil ske, når det er muligt, og endelig indkaldelse vil under alle 
omstændigheder ske med frist i henhold til vedtægterne.

JPK
Installation af fibernet
TDC er nu gået i gang med at installere fibernet bokse, hos dem der har 
tilmeldt sig.

Som tidligere udmeldt tilbyder TDC at installere boksen til højre for 
hoveddøren (set udefra), over kælderdøren (i praksis til venstre for 
kældertrappen), og for gavlhuse via gavlen. Disse muligheder er under 
forudsætning af, at der ikke er andet der forhindrer installationen.

Dette er genbekræftet af TDC den 23/2.

En konkret løsning må afhandles af den enkelte beboer og TDC-teknikeren.

LH
Koldtvandsforsyning 
Efter kontakt med Ejerlauget Slettebjerget 1-20 har det vist sig, at det ikke har
været muligt at finde ud af, hvem der i sin tid har betalt for en reparation 
foretaget hos en beboer hos dem.

JPK
Udvidet affaldssortering
Forsøget med lukning af den ene restaffaldsmolok har vist, at mængden af 
restaffald overstiger kapaciteten i en enkelt molok. Der vil blive fremlagt 
løsningsforslag til håndteringen af den udvidede affaldssortering på 
genralforsamlingen. 

TH
Ladere til elbiler
Oplæg til mulige løsningsmodeller finpudses, så der på generalforsamlingen 
kan tages beslutning om hvilke(n) løsninger, der der skal arbejdes videre 
med.

Der er kommet en anmodning til bestyrelsen om individuel etablering af 
mulighed for ladning af elbil for beboere med placering ud mod 
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parkeringspladserne. Dette tages op på næste bestyrelsesmøde.

Arbejdsdage
Da der kan gøres indvendinger mod den praksis, vi har brugt de sidste 
mange år, vil det blive taget op som et punkt på generalforsamlingen.

Hvis den nuværende model skal fortsætte, vil det som minimum kræve 
enstemmighed. En anden mulighed er at gå tilbage til at opgaverne løses af 
de beboere, der ønsker at deltage, og endelig at opgaverne løses mod 
betaling af tredjepart.

Næste møde 
Aftales efter behov og nye udmeldinger vedrørende covid-restriktioner.
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